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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2017      § 46-59 
 

Tid: Tisdagen den 25 april 2017  kl. 17.30 – 17.45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-05-02 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S)   

Mehdi Oguzsoy (V)  tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Mariana Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mia Ternlund (V) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP)  

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Andreas Berglöf (M) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 56 

Fritt fram i Tyresån - Utredning om regleringspåverkan och fria 
vandringsvägar i Tyresåns nedre lopp KS: 314-331-2004 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, miljöroteln  

Dnr 01.06/267/2017  

 

BESLUT 
 

1. Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2. Ärendet förklaras omedelbart justerat. 

 

Ärendet 
Tyresåns vattenvårdsförbund har av Norconsult AB beställt en utredning om fria 

vandringsvägar för fiskar i Tyresåns nedre delar. Utredningen ger förslag till åtgärder vid 

Follbrinksströmmen, Uddby kraftverk och vid Nyfors. Förslagen har tagits fram i syfte att nå 

vattendirektivets krav på god ekologisk status. Idrottsförvaltningen anser att alla förslag är 

genomförbara och bra. Ett orosmoment är dock att alla åtgärder som föreslås gynnar 

ålinvandring till sjösystemet och därmed riskerar kräftfisket att minska. Denna konflikt 

mellan ål och kräftor bör utredas närmare och kompletteras till rapporten. Kräftfisket är det 

ekonomiskt mest viktiga fisket i sjösystemet. Hela Tyresåns sjösystem har och har under lång 

tid haft ett bra kräftfiske som är en stor tillgång för allmänheten och föreningslivet. 

 

Då idrottsnämndens yttrande ska vara inne senast den 27 april 2017 behöver tjänsteutlåtandet 

omedelbart justeras vid nämndens sammanträde. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten   Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


